



Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.

## ورش عمل للبرلمانيين حول الذكاء الاصطناعي لبناء القدرات

الوصف تعرفوا على الجوانب الرئيسية للذكاء الاصطناعي في ورش العمل الثلاث المنعقدة للبرلمانيين عبر الإنترنت، والمنظمة من قبل الاتحاد البرلماني الدولي.

3/1: مشهد متغير: لمحة عامة عن التطورات الحديثة في الذكاء الاصطناعي. الإثنين، 22

كانون الثاني/يناير، الساعة 15:00 (جنيف)

3/2: التأثيرات الناشئة للذكاء الاصطناعي على المجتمع. الخميس 15 شباط/فبراير، الساعة

10:00 (جنيف)

3/3: الاستجابات العالمية لتكنولوجيا الذكاء الاصطناعي المتقدمة الناشئة. الأربعاء، 06

آذار/مارس، الساعة 15:00 (جنيف)

لا حاجة إلى معرفة مسبقة بالذكاء الاصطناعي. إن جميع البرلمانيين المهتمين مدعوون إلى المشاركة.

وستتضمن كل جلسة متحدثاً خبيراً أو أكثر، سيقدمون النقاط الرئيسية، ويتلقون أسئلة من المشاركين. ستستغرق الجلسات 60 دقيقة، وستتوفر الترجمة الفورية باللغات الإنجليزية، والفرنسية، والإسبانية، والعربية.

وستثري ورشات العمل هذه وضع قرار الاتحاد البرلماني الدولي "أثر الذكاء الاصطناعي على الديمقراطية وحقوق الإنسان وسيادة القانون".

التاريخ 15 شباط/فبراير 2024

06 آذار/مارس 2024



## التسجيل في الاجتماع

الشهرة\*

الاسم\*

البريد الإلكتروني\*

البلد\*

أنا\*

اسم البرلمان/المنظمة\*

اللقب الوظيفي\*

الجندر\*

هل توافقون على تلقي تحديثات عبر البريد الإلكتروني بشأن أنشطة الاتحاد البرلماني الدولي؟\*

ستتم مشاركة المعلومات التي تقدموها عند التسجيل مع **صاحب الحساب**، والمضيف، ويمكن استخدامها ومشاركتها وفقاً لشروط وسياسة الخصوصية.

تسجيل





Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.

## Capacity building workshops for parliamentarians on AI

**Description** Learn about key aspects of artificial intelligence (AI) in three online workshops for parliamentarians organized by the IPU.

1/3: A changing landscape: An overview of recent advances in Artificial Intelligence. Monday 22 January, 15.00 (Geneva)

2/3: The emerging impacts of Artificial Intelligence on society. Thursday 15 February, 10.00 (Geneva)

3/3: Global responses to emerging advanced Artificial Intelligence technology. Wednesday 6 March, 15.00 (Geneva)

No prior knowledge of AI is needed. All interested parliamentarians are warmly encouraged to take part.

Each session will feature one or more expert speakers, who will present the key points and take questions from participants. Sessions will last 60 minutes and will have interpretation in English, French, Spanish and Arabic.

The workshops will feed into the development of the IPU resolution on "The impact of artificial intelligence on democracy, human rights and the rule of law".

**Date & Time** Feb 15, 2024 11:00 AM

Mar 6, 2024 04:00 PM

Time shows in [Etc/GMT-2](#)

## Meeting Registration

**First Name\***

**Last Name\***

**Email Address\***

**Country | Pays\***

**I am | Je suis\***

**Parliament / organization name | Nom du parlement / de l'organisation\***

**Job title | Fonction\***

**Sex | Sexe\***

**Do you agree to receive e-mail updates about IPU activities? | Donnez-vous votre accord pour recevoir des courriels sur les activités de l'UIP ?\***

Information you provide when registering will be shared with the [account owner](#) and host and can be used and shared by them in accordance with their Terms and Privacy Policy.

Register